
andorra8 Dijous, 17 De març Del 2011

De dimarts a divendres, menú de migdia: 24 €

Suquet De rap

INGreDIeNtS (per a 6 persones):

Elaboració:
Poseu en una cassola de fang un raig d’oli i sofregiu a foc lent dos alls picats, el 
pebre vermell i la copa de vi blanc. Tot seguit, col·loqueu a la cassola el rap, que 
haureu salat i enfarinat prèviament, la patata tallada a rodanxes fines i el fumet, i 
deixeu-ho coure durant 10 minuts a foc lent. Seguidament afegiu-hi les cloïsses i 
les gambes, deixeu-ho coure 10 minuts més i afegiu-hi la picada feta d’ametlles 
un gra d’all i pa torrat. Serviu-ho en la mateixa cassola i decorat amb una mica 
de julivert picat.

6 talls de rap
12 gambes vermelles
12 cloïsses
½ litre de fumet
1 copa de vi blanc
1 patata

30 g de farina
3 grans d’all
1 culleradeta de pebre vermell dolç
30 d’ametlla
1 llesca de pa torrat
Oli i sal

La nostra recepta dels dijous

La candidatura socialdemòcrata, Ara Futur, va inaugurar ahir 
al vespre els locals de campanya d’Escaldes-Engordany i la 
Massana. El candidat a cap de Govern, Jaume Bartumeu, va 
acompanyar els caps de la llista massanenca per presentar el 
local, situat a l’avinguda Sant Antoni 20, i posteriorment es 
va desplaçar al número 31 del carrer de les Escoles, on estarà 
situat el local escaldenc.

Ara Futur inaugura els locals 
d’Escaldes i la Massana
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actes preelectorals

El candidat socialdemòcrata a 
les properes eleccions, Jaume 
Bartumeu, va retreure ahir a De-
mòcrates per Andorra (DA) que 
construeixin el programa “sobre 
la base de peticions a sectors” 
i de la confrontació al projecte 
socialdemòcrata. Bartumeu va 
sostenir que aquestes pràctiques 
suposen moviments “poc cohe-
rents”. En aquest sentit, va argu-
mentar que dir “el que la gent 
vol sentir” suposa que es facin 
“propostes molt genèriques que 
entren en contradicció” amb 
l’anterior acció de govern. 

“Quan un no té programa, 
s’ha de fer en relació amb els que 
en tenen”, va apuntar Bartumeu, 
que va afegir que “no es pot anar 
parròquia per parròquia per re-
tallar el que diuen els socialde-
mòcrates”, i va posar d’exemple 
la construcció de l’arxiu nacio-
nal. Sobre aquesta qüestió, va 
afirmar que els demòcrates “no 
s’acaben de posar d’acord entre 
ells”, ja que “el Comú de la Mas-
sana vol tirar endavant la part 
que li correspon”. 

Pel que fa a la reducció del dè-
ficit, el cap de Govern va apun-
tar que “s’hauria de ser més 
concret quan es diu que es vol 
rebaixar la despesa corrent”, en 
referència a la voluntat expres-
sada pels demòcrates de dismi-
nuir-la fins al 60% del pressu-
post en quatre anys. El candidat 
socialdemòcrata va assegurar 
que “no aprimarem ideològica-
ment l’Estat” i es va expressar 
la voluntat de cobrir les places 
necessàries dels cossos especi-
als. “Si s’han de convocar edic-
tes perquè falten places a cobrir, 

no regatejarem, especialment 
quan es tracta de la seguretat”, 
va assenyalar. En contrapartida, 
Bartumeu va avançar que no se 
substituirà la plaça de director 
adjunt d’Ordenament Territo-
rial, després que Esteve Comes 
hagi rellevat Eron Estany al cap-
davant del departament.

D’altra banda, el candidat es 

va comprometre a estudiar al 
Consell General la manera de 
garantir la cobertura sanitària 
dels estudiants majors de 25 
anys i la situació dels autònoms. 
En aquest sentit, Bartumeu va 
advocar per buscar a l’arc parla-
mentari el mateix consens acon-
seguit en l’aprovació de la Llei 
de la CASS. 

Bartumeu critica que DA faci el 
programa segons les peticions

la precampanya socialdemòcrata

Sosté que “no regatejarà” en l’entrada d’agents als cossos especials
marià miño
anDorra la Vella

el ps espera tenir les negociacions 
per evitar la doble imposició “molt 
avançades” a finals d’aquest any

El candidat socialdemòcrata, Jaume Bartumeu, va afirmar ahir 
que, en el cas que la reforma tributària s’enllesteixi segons els 
terminis previstos, les negociacions per evitar la doble imposició 
amb França i Espanya podrien estar “molt avançades” a finals 
d’aquest any, si bé va matisar que “el calendari estarà supeditat 
a  l’aprovació de la llei de l’IVA”. Bartumeu va fer aquestes de-
claracions en el marc dels dinars amb el Club de Marketing, que 
va mostrar la seva preocupació per la necessitat de tancar els 
convenis amb els països veïns amb l’objectiu de ser competitius 
a l’hora de vendre els seus serveis més enllà de les fronteres del 
Principat. Així, el president del Club de Marketing, Carles Naudi, 
va admetre que, un cop aprovat el nou marc legal, “hi ha el neguit 
que sigui viable treballar amb clients de fora d’Andorra”. 
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